
 

 

Obchodní akademie a Střední zdravotnická škola Blansko, příspěvková organizace, 

Nad Čertovkou 18 

 

Zápis z 8. zasedání Školské rady 

 
Datum:  18. října 2017 

Přítomní: Mgr. Josef Půlkrábek, PaedDr. Roman Gregor, Vlastislav Bohatec, Markéta Střechová, Dis., 

Ing. Jiří Charvát, MSC, MBA, Bohuslav Kučera 

Ing. Petr Bouda, ředitel školy 

Omluveni: Mgr. Bc. Silvie Vašková, Ilona Mahrová, Ing. Karel Kraus 

 

Program jednání: 

1. Projednání a schválení Výroční zprávy o škole za školní rok 2016/2017 

2. Další 

 

Průběh jednání: 

ad 1)  Školská rada projednala a schválila podpisem všech přítomných členů Výroční zprávu o škole za 

školní rok 2016/2017. 

ad 2)  Ředitel školy Ing. Petr Bouda osobně poděkoval zástupcům rodičů žáků, kterým končí mandát ve 

školské radě a požádal je o další spolupráci. 

Ředitel školy požádal členy Školské rady o součinnost při tvorbě dlouhodobé koncepce školy na příští 

3 roky. Před dalším jednáním zašle pan ředitel členům školské rady návrh této koncepce, aby se 

k němu členové rady mohli vyjádřit. 

 
 

V Blansku dne 18.10.2017 

 

Zapsal: Mgr. Josef Půlkrábek  

 

 


